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Mehmet Geçmiş, 2018 yaz 
çalışmalarını değerlendirdi
“2019 Bütçesi 88 Milyon TL”

3. SAYFAMIZDA

Keşan’da bir ilk

Edirne İl Genel Meclisi Başkanı Mehmet Geçmiş 2018 yılı yaz ayı ile ilgili olarak yaptıkları çalışmalar hakkında bilgi verdi ve Edirne İl Genel Mec-
lisinin 2019 yılı bütçesinin 88 Milyon TL olarak planlandığını söyledi.

AK Parti’den CHP’ye 
‘İŞKUR’ cevabı

AK Parti Keşan 
Gençlik Kolları 

Teşkilat Başkanı 
Asilcan İrcan 

yaptıkları 
açıklamada; 
CHP Keşan 

Gençlik Kolları 
Başkanı Emre 
Şevik’in geçen 

hafta içerisinde, 
“AKP’nin Keşanlı 

İl Genel Meclisi 
üyesinin oğlu 

temizlik personeli 
olarak işe mi 

alındı?” şeklindeki 
açıklaması 

hakkında 
değerlendirmelerde 

bulundu.

KEDAK, ‘Uluslararası Arama 
Kurtarma Tatbikatına’ katıldı

İhtiyaç sahiplerini 
destek vereceklerle 

buluşturacaklar
İlkokulunu 
okuduğu 

mahallesine diş 
polikliniği açtıKeşan Asayiş kısa kısa...

Şenol Günday, 
hayvancılıkta girdi 

fiyatları hakkında konuştu

4. SAYFAMIZDA

Keşanlı öğrenciler artık ilk ders 
zilini Çanakkale’de çalacak

İlhan
Saz

Mehmet
Geçmiş

Şenol
Günday

Eren
Keser

Asilcan
İrcan
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HABER MERKEZİ
Yukarı Zaferiye 

Mahallesi’nde bulunan Keşan 
Ortopedik Engelliler Derneği 
Çocuk Parkı’nın yan tarafında 
bulunan engelli araç park yer-
lerine normal araçların park 

etmesi vatandaşlardan tepki 
almaya devam ediyor.

Keşan Belediyesi tara-
fından yapılan çalışma ile bu 
sokak gidiş-geliş olmak üzere 
ikiye ayrılmıştı. Burada bulu-
nan engelli araç park alanı da 

belirginleştirilerek park alanı 
çizgi ile işaretlenmişti.

Buna rağmen duyarsız 
sürücüler buraya araç park 
etmeye devam ediyor. Keşan-
lı vatandaşlar da buna tepki 
gösteriyor.

Engelliler çağrıda bulundu:
“Engelli araçlarına ait yerlere 

lütfen park etmeyin!”

BÜLENT SAYLAM
Keşan İlçe Emniyet Müdür-

lüğü Trafik Tescil ve Denetleme 
Büro Amirliği ekipleri, öğrenci 
servis araçlarını denetledi.

Ekipler, okul geliş-gidiş gü-
zergahlarında ve öğrenci giriş-
çıkış saatlerinde il genelinde 

taşımalı sistemde öğrenci taşı-
ması yapan servis sürücüleri ile 
servis araçları sıkı denetimden 
geçirdi. Denetimler sırasında 
araçların teknik özellikleri, öğ-
renciler için emniyet kemeri bu-
lundurulması, araçların bakım 
ve temizliği, güvenlik sistemleri, 

araç muayeneleri ve sürücülerin 
yeterliliği kontrol edildi. Kural ih-
lali bulunan ve eksiklikleri olan 
sürücülere cezai işlem uygulan-
dı.

Denetimler eğitim-öğretim 
sezonu boyunca devam ede-
cek. 

Öğrenci servis 
araçları denetlendi

DHA
Keşan Milli Eğitim Müdürü 

İlhan Saz, bundan sonraki yıl-
larda ilçeden bir sınıfın Çanak-
kale Şehitliği’ne götürülerek, ilk 
ders zilini burada çalacaklarını 
söyledi.

Keşan ilçesindeki Özel Ke-
şan Final Temel Lisesi öğren-
cileri için yeni eğitim öğretim 
yılının ilk gün zilini Çanakkale 
Şehitlikleri’nde çaldı. Keşan-
lı öğrencilerin Çanakkale’de 
ilk ders zilini çalması, bundan 
sonraki yıllarda da ilçeden gi-
den öğrencilerle süreceği bildi-
rildi. Keşan Milli Eğitim Müdürü 
İlhan Saz, dün öğrencilerin ilk 
ders zilini, vatanın asıl sahip-
leri, bedel ödemiş Çanakkale 
Şehitliği’nde gerçekleştirdiğini 

belirterek, “Türk çocuğu ec-
dadını tanıdıkça daha büyük 
işler yapmak için kendinde 
kuvvet bulacaktır. Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk, vatan 
sizlere minnettardır. Yeni bir 
eğitim öğretime başladığımız 
bu anlamlı günde geleceği-
mizin teminatları olan sevgili 
öğrencilerimizle, vatanın asıl 
sahipleri, ebediyete intikal 
etmiş, bedel ödemiş, Çanak-
kale şehitlerimizin huzurun-
da ilk ders zilini çalarak ilk 
dersimizi yaptık. Artık her yıl 
her okuldan bir sınıfı buraya 
getirerek, bunu geleneksel 
hale getireceğiz. ‘Geçmişini 
bilmeyen geleceğine yön ve-
remez’ anlamlı sözüyle hare-
ketle başta başöğretmenimiz 

Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
ve silah arkadaşları olmak 
üzere Çanakkale Şehitlerimi-
ze, vatan uğruna şehit düşen 
tüm şehitlerimize, Allah’tan 
rahmet dilerim” dedi.

Keşanlı öğrenciler 
artık ilk ders zilini 

Çanakkale’de çalacak

İlhan
SAZ

DHA
Edirne’de bir grup, 

Avrupa Hareketlilik Haf-
tası nedeniyle araçlarını 

bırakarak yürüyüş yap-
tı. Korteje katılan Edirne 
Belediye Başkan Yardım-
cısı Ertuğrul Tanrıkulu, 

“Edirne halkının böyle 
güzel bir şehirde yü-
rümenin farkındalığını 
görmesini istiyoruz. O 

anlamda da biz istiyoruz 
ki Edirneliler hem toplu 
taşıma araçlarını kullan-
sınlar hem de yürüye-
rek işlerine ve yollarına 
devam etsinler” dedi. 
Edirne Belediyesi, Avrupa 
Birliği Hareketlilik Haftası 
nedeniyle ‘Aracını bırak, 
yürü’ etkinliği düzenledi. 
Hareketli bir yaşam ile kar-
bon salınımına dikkat çek-
mek için düzenlenen etkin-
liğe Edirne Belediye Baş-
kan Yardımcısı Ertuğrul 
Tanrıkulu ile bir grup ka-
tıldı. Fatih Mahallesi’ndeki 
etkinlikte konuşan Tanrı-
kulu, birçok yere yürüye-
rek gidilebileceğini göster-
mek istediklerini belirterek, 
“16-22 Eylül Avrupa Ha-
reketlilik Haftası etkinlik-
lerimiz devam ediyor. Bu 
şehirde de yürüyerek iş-
lerimize gidebileceğimizi 
ve birçok yere yürüyerek 
varabileceğimizi göster-
mek için etkinlikler yapı-
yoruz. Bu tür etkinlikleri 
ve halkımızla olan bu 
tür diyalogları artırarak 
buranın daha çevreci 
ve daha az kirletilen bir 
şehir olmasını istiyoruz. 
Çünkü araçlardan çıkan 
karbonmonoksit gazı ve 
karbon seviyesinin ar-
tışı insan sağlığına çok 
zararlı. Betonlaşma za-
rarı daha çok artırıyor. 
Biz de yürüyerek daha 
sağlıklı olalım istiyoruz. 
Avrupa’nın en obez ül-
kesinin Türkiye olduğu-
nu okudum ve çok üzül-
düm. Edirne halkının 

böyle güzel bir şehirde 
yürümenin farkındalı-
ğını görmesini istiyo-
ruz. O anlamda da biz 
istiyoruz ki Edirneliler 

hem toplu taşıma araç-
larını kullansınlar hem 
de yürüyerek işlerine ve 
yollarına devam etsin-
ler” ifadelerini kullandı. 

‘Aracını bırak, yürü’ et-
kinliğine katılanlar ellerin-
de Türk bayraklarıyla yak-
laşık 1 kilometrelik yürü-
yüş parkurunu tamamladı.

Hareketli yaşam için araçlarını bırakıp, yürüdüler
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Haber-Fotoğraf: 
BÜLENT SAYLAM
AHBAP Keşan Platformu ve 

Türk Kızılayı Edirne Şubesi iş-
birliğinde düzenlenen kök hücre 

ve kan bağış kampanyası dün 
gerçekleştirildi. 

Kampanya, Keşan Atatürk 
Parkı yanındaki boş alana park 
eden kan bağış TIR’ında ger-
çekleştirildi. 

Kampanya hakkında bilgi 
veren Platform Başkanı Çilem 
Aslı Eren, “Etkinlik için haftalar 
öncesinden hazırlık yapıldı. Te-
mel amacımız kök hücre ve kan 
bağışına Keşan’da da dikkat 
çekmek. Kök hücre bizim için 
çok önemli. Bu konuda yapılan 
güncel birçok araştırma var. Bir-
çok hastalığın tedavisinin kök 
hücre ile mümkün olabileceği 
düşünülüyor. Bu konuda birçok 
yayın yapıldı. Şu an çalışmalar 
devam ediyor. En fazla kemik 

iliği nakillerinde kullanılıyor. Bu 
yüzden çok önemli. Bir insana 
umut ışığı olabilmek çok güzel 
bir duygu. Belki Keşan’dan vere-
ceğimiz kök hücre ile bir uyumlu 

kişi bulunabilir. Kızılay’a teşek-
kür ediyoruz. Bize bu konuda 

olumlu dönüş yaptılar. Keşan’da 
ilk defa kök hücre örneği bağışı 
düzenleniyor. Keşanlıların du-
yarlı olduğunu görüyoruz.” dedi.

Daha sonra söz alan Kızılay 
İstanbul Kök Hücre Bölge So-
rumlusu Nesrin Gürsul Akdağ 
ise “Türkiye’de Sağlık Bakanlığı 
ve Kızılay’ın ortak protokolüyle 
kemik iliği bankası kuruldu. Şu 
an 5. yılımızdayız. Bu proje ile 
donör kazanımı yaparak löse-
mi hastaları başta olmak üze-
re kök hücre ihtiyacı olan her 
hastaya umut ışığı olmaya ça-
lışıyoruz. Bugün de bu amaçla 
Keşan’dayız.” şeklinde konuştu.

Saat 15.30 sıraları da AH-
BAP Keşan Platformu etkinliği 
çerçevesinde grup Aheste de 
mini bir konser verdi.

Saat 19.30’a kadar süren 

kampanyaya büyük ilgi göste-
rildi. 

Keşan’da bir ilk

AA
İklimi ve toprak yapısıyla 

üzüm yetiştirmeye uygun olan 
bölgede, olgunlaşan üzümleri 
hasat etmek için üreticiler bağ-
lara girmeye başladı. Hasat edi-
len hafızali, merlot ve Trakya 
ilkveren cinsi gibi üzümler farklı 
işlemlerden geçirildikten sonra 
pekmez, pestil ve üzüm suyu-
na dönüştürülüyor. Meriç Zira-
at Odası Başkanı Ömer Ergin, 
gazetecilere yaptığı açıklama-
da, bölgenin geleneksel ürün-
lerinden olan üzümde hasat 
mesaisinin başladığını söyledi. 
Bu yıl bağcılık açısından zor bir 
sezon geçirildiğini ifade eden 
Ergin, şöyle devam etti:”Bu yıl 
etkili olan sıcaklardan dola-
yı üzümde kurumalar oldu. 
Bundan dolayı verim kayıpla-
rı gözleniyor. Geçen yıla göre 
rekolte düşük. Üretici bu yıl 
istediğini elde edemedi. Sof-

ralık üzümün kilogramı orta-
lama 4 liradan satışa sunul-
du. Son yıllarda bölgede üzü-
mün fiyatı üreticiyi memnun 
etmiyor. Bundan dolayı bazı 
üreticiler bağlarında üzüm 
yetiştirmeyi bıraktı. Olum-

suzluklara rağmen bu hasat 
döneminin en iyi şekilde geç-
mesini umuyoruz. Bölgemiz 
bağcılık için çok verimli bir 
yer. Üzümün eski değerine 
kavuşması için çalışmaları-
mız sürüyor.”

Meriç’te bağ bozumu başladı

Haber-Foto: 
BÜLENT 
SAYLAM
Keşan’da doğal 

gaz alt yapı çalışma-
ları devam ediyor. Ça-
lışmalar çerçevesinde 
dün, Büyük Cami 
Mahallesi Kazım Ka-
rabekir Caddesi’nde 
GAZDAŞ ve Keşan 
Belediyesi ekipleri ta-
rafından doğal gaz alt 
yapı çalışmaları yapıl-
dı. Ekipler tarafından 
doğal gaz kutuları 
konuldu. Keşan’da 
yakın zaman içerisin-
de her eve ve işyerine 
doğal gazın girmesi 
hedefleniyor.

Doğalgazda çalışmalar 
devam ediyor

BÜLENT SAYLAM
Edirne İl Genel Meclisi Baş-

kanı Mehmet Geçmiş 2018 yılı 
yaz ayı ile ilgili olarkak yaptıkları 
çalışmalar hakkında bilgi verdi. 
2019 yatırım bütçesinin 88 mil-
yon olarak belirlediklerini söyle-
yen Geçmiş, Keşan’ın Sazlıdere 
Köyü kanalizasyonun programa 
alınması için çalışacaklarını kay-
detti.

PLANLADIĞIMIZ 
BÜTÜN 
ASFALTLARIN 
YAPIMLARI 
BAŞLAYACAK
İl genel meclisi üyelerinin 

tümüyle birlikte 88 milyon liralık 
bir bütçe hazırladıklarını bildiren 
Geçmiş, “Bu bütçenin yaklaşık 
olarak % 45 cari giderlerimiz, 
%55 de yatırım uygulamaları 
olarak hazırlandı. Bununla il-
gili 80 km asfaltlamamız topar-
landı. Yaklaşık olarak da 120 
km malzemeli çakıl ve mıcırla 
asfaltı bozulan yolların asfalt 
bakımları başladı. Bu hafta 
sonu bizim asfalt programımı-
zın tamamı bitiyor. Planladığı-
mız bütün asfaltların yapımları 
başlayacak. Ekim ayından iti-
baren yapılan asfaltların kon-
trollerine meclis arkadaşları-
mız ile birlikte başlayacağız.” 
dedi.

BİRÇOK SORUNU 
ÖZEL İDARE OLARAK 
BİTİRMİŞ DURUMDAYIZ
2019 yatırım programı il en-

cümeni tarafından görüşüldü-
ğünü ve meclise sevk edildiğini 
ifade eden Geçmiş, açıklama-
sına şöyle devam etti: “Kasım 
ayında görüşmeye başlayaca-
ğız ve bu seneki 2019 yatırım 
bütçemizi 88 milyon olarak 
şekillendirmeye çalışacağız. 
Bu şekillendirmede % 47 cari 
giderler cari giderlerimiz bu 
enflasyondan ve mazot gider-
lerinden dolayı arttı. %53 de 
yatırım programına bütçemizi 
ayırdık. Bu sene yeni bir deği-
şime gidiyoruz soğuk asfalttan 
vazgeçip sıcak asfalta geçece-
ğiz kilometrelerimiz belki biraz 
az olacak. Ama Edirne köyleri-
mizde artık birçok sorunu özel 
idare olarak bitirmiş durumda-
yız çok az kaldı. 300-400 km 
asfalt olmayan yol kaldı. Bunu 
da sıcak asfalt olarak takviye 
edeceğiz ki en az artık 10 15 
yıl yaptığımız asfaltlar geriye 
dönmesin. Sıcak asfalt km ola-
rak azalacak yaklaşık 40 – 50 

km planlıyoruz. Bu sene sıcak 
asfaltı bu asfaltlarda da 10 yıl 
gibi bir dayanım süresi olacak, 
kalite ve konforu da yüksek 
olacak.”

MUHTARLARIMIZDAN 
GELEN TALEPLERE 
GÖRE HATLARIMIZI 
DEĞİŞTİRİYORUZ
İçme suyu konusunda plan-

lama yaptıklarının altını çizen 
Geçmiş, “Muhtarlarımızdan 
gelen taleplere göre hatlarımızı 
değiştiriyoruz. Birçok muhta-
rımız köylere hizmet götürme 
birliğine sularını devrediyorlar 
artık. İşin biraz daha sıkıntılı 
olduğunu anladılar. 2019 yılın-
da biraz daha içme suyuyla il-
gili sıkıntılar yaşanacak. Çıkan 
yasa ve yönetmeliklerde artık 
içme suyunun tüm kontrol ve 
tahlilleri köy muhtarlarına dö-
necek ya da il özel idare olarak 
köylere hizmet götürme birliği, 
kaymakama veya encümene 
sorulacak bunun için mutlaka 
teknik elemanlar ve sağlık il 
müdürlüğü tarafından her ay 
standart yaptırmış olduğumuz 
içme suyu tahlillerinin ücret-
lerini kendileri ödeyecek. Her 
yıl 300-350 bin lira içme suyu 
tahlilleri için ödenek ayırıyo-
ruz. Bugüne kadar hiç bu pa-
raları talep etmedik ama 2019 
yılında artık içme suyunu kim 
kullanıyorsa onlar ücret ta-
leplerini almaya başlayacak. 
Ya muhtarlarımız bu talepleri 
kendileri karşılayacak ya da 
‘karşılayamayız ekonomik du-
rumumuz bozuk’ diyorlarsa 
köylere hizmet götürme bir-
liklerine devredecekler. Biz de 
asli görevlerimizi vatandaş-
larımıza daha sağlıklı, daha 
düzgün suyumuzun debileri-
nin daha yüksek olduğu eski 
hatlarımızı değiştirerek daha 
sistemli bir şekilde düzenle-
yeceğiz. Bununla ilgili olarak 
15 milyon TL 2019’a bir para 
planlıyoruz. Tabi bunlar kesin 
değil, Kasım ayındaki mecli-
simizde görüşmeler sonucu 
bu paralar ihtiyaç ve taleplere 
göre artabilir ve azalabilir de.” 
diye konuştu.

Şikayetler azalmış durum-
da

Yasa gereği ilköğretim okul-
larının yeni okul yapımlarını ona-
rımlarına bütçemizin %20 sini 
ayırdıklarını hatırlatan, “Buna 
11- 12 milyon gibi paranın yak-
laşık olarak 8 de 1 ini milli eği-

time ayırıyoruz.
Stabilize malzemeli bakıma 

geçiyoruz. Bu haftadan sonra 
Ekimim sonuna kadar biter 
ama bizim asfalt şantiyesi ça-
lışanlarımız havalar müsaade 
ettiği sürece12 ay çalışmala-
rını sürdürüyorlar. Şikayetler 
azalmış durumda.” dedi.

KEŞAN’DA 
SAZLIDEREYİ 
PROGRAMA 
ALMAYA 
ÇALIŞIYORUZ
Kasım ayında yeni bütçenin 

görüşüleceğini kaydeden Geç-
miş, açıklamasını şöyle sonlan-
dırdı: “Kasımın ilk toplantı gü-
nünde meclise sunulacak 1 ay 
boyunca tek tek 254 köyümüz-
deki yatırımları tek tek topar-
layacağız. Bu arada Keşan’da 
Sazlıdere’yi programa almaya 
çalışıyoruz. Oranın kanalizas-
yon be arıtma tesisinde sıkın-
tılar var. Bu sene oraya 2 tane 
doğal arıtma yapacağız. Ora-
daki olayın takipçisiyim orada-
ki vatandaşların ihtiyaçlarının 
giderilmesi oraya bu sene bi-
rini başlatacağız ama iki doğal 
arıtma ile oranın problemini 
çözmeye çalışcağız. Orada 
kalıcı bir kanalizasyon siste-
mi yok sahil ile birlikte alalım 
diyorlar ama sahil görev alanı-
mızın dışında kültür ve turizm 
bakanlığımızda o yüzden bir 
işlem yapamıyoruz. Tamamen 
yetki kültür ve turizm bakan-
lığında oranın son planlarını 
bekliyoruz oranın gelişimi ile 
ilgili 2019’da ne gibi işlem ya-
pacak henüz daha bilgi edine-
medik. Edirne’deki kamu ku-
rumlarında tüm işlemler bitti 
ve Ankara’ya dosya gönderil-
di. İmar planları ile ilgili sahil-
lerimizde artık kaçak yapı diye 
bir yapı kalmadı tüm kaçak ya-
pılar bu imar planları ile yasal 
hale geldi.”         

Mehmet Geçmiş, 2018 yaz 
çalışmalarını değerlendirdi
“2019 Bütçesi 88 Milyon TL”

Mehmet
GEÇMİŞ

Haber- Foto: 
BÜLENT SAYLAM
Keşan Engellileri Koruma 

Derneği Genel Sekreteri Sedat 
Aydemir; yeni eğitim-öğretim 
yılında ihtiyaç sahibi gençlerle, 
yardım yapacak insanları bir ara-
ya getirmek için planlama yaptık-
ları bilgisini verdi.

DESTEK VERECEK 
İNSANLARI BİR 
ARAYA GETİRMEK 
İSTİYORUZ
2018-2019 Eğitim-Öğretim 

Yılı’nın başladığını ve birçok 
öğrenci velisinin ihtiyaçları kar-
şılamak anlamında sıkıntılar 
yaşandığını belirten Aydemir, 
“İnsanlar çocuklarına kıya-
fet almak zorunda ve bunlara 
kırtasiye masrafları da eklen-
diğinde, ciddi bir meblağa ile 
karşı karşıya kalınıyor. Kırta-
siye masrafları geçmiş yıllara 
göre, 3 kat arttığını görüyoruz. 
Bunları göz önüne aldık ve 

ihtiyaç sahibi öğrencilere yar-
dım etmek adına, gönül dostu 
insanlardan destek bekliyoruz. 
Biz, parasal bir yardım istemi-
yoruz. Sadece ihtiyaç sahibi 
öğrencilerle, destek verecek 
insanları bir araya getirmeyi 
planlıyoruz. Biz, sadece aracı 
olacağız.” dedi.

TEKERLEKLİ SANDALYE 
BAĞIŞI YAPILDI
Sedat Aydemir, sözlerini 

şöyle tamamladı: “İpsala’dan 
Murat Kolcu adlı bir gencimi-
ze tekerlekli sandalye bağı-

şında bulunuldu. Trakya Bal-
kan ve Rumeli Türkleri Kültür 
Derneği Onursal Başkanı Ah-
met Talikacı aracılığıyla, Gü-
çavuş Köyü’nden Ramazan 
Arıgun tarafından bağışlanan 
sandalye, engelli gencimiz 
olan Murat Kolcu’ya teslim 
edildi. Yapılan bağışlardan 
ötürü herkese teşekkür ediyo-
ruz.”

İhtiyaç sahiplerini destek 
vereceklerle buluşturacaklar

Sedat
AYDEMİR
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HABER MERKEZİ
Keşan Doğal Afet 

Arama Kurtarma Der-
neği (KEDAK), 15 Eylül 
2018 Cumartesi günü 
Balıkesir’in Gönen ilçe-
sinde düzenlenen, 3. 
Uluslararası Kentsel Ara-
ma Kurtarma Tatbikatı’na 
katıldı.

Tatbikatın deprem se-
naryosuna göre, Gönen’in 
Kurtuluş mahallesinde 

yıkılan 4 katlı bina için, 
AFAD’tan, arama kurtar-

ma ekiplerine acil yardım 
çağrısı yapıldı. Edirne 
Arama Kurtarma Derneği 
(EDAK) ekibiyle birlikte 4 
katlı bina enkazında gö-
rev alan KEDAK ekibi, öğ-
leden önce 1 ölü 1 yaralı, 
öğleden sonra ise 1 yaralı 
kazazedenin enkazdan 
çıkarılmasını çalışmasına 
katıldı.

AFAD’ın koordinas-
yonu ve Arama Kurtarma 

Dernekleri Federasyo-
nu (AKDF) işbirliğinde, 

UMKE, EDAK-KEDAK, 
GÖNDAK, KIZILAY, 
UMUT, K77, 112, Gönen 
Emniyet Müdürlüğü, Ba-
lıkesir Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiye Daire Baş-
kanlığı ile Bulgaristan ve 
Rusya’dan gelen arama 
kurtarma ekiplerinin katıl-
dığı tatbikat, akşam saat-
lerinde başarıyla sonuç-
landı.

Keşan Doğal Afet 
Arama Kurtarma Derneği 
(KEDAK) Başkanı Cen-
gizhan Aktan, tatbikatın 

son derece yararlı oldu-
ğunu belirterek, “KEDAK 
Başkan Yardımcısı Ser-
kay Perem ve KEDAK 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Gökhan Yumuşak ar-
kadaşlarımızla birlikte 
katıldığımız tatbikat, 
katılan tüm ekiplerin; 
arama-kurtarma beceri-
si, koordinasyon, lojis-
tik, ekipman yeterliliği 
gibi unsurları gözden 
geçirmeleri ve pratik 
yapmaları açısından 
son derece yararlı oldu. 
Uluslararası tatbikatın 
düzenlenmesinde eme-
ği olan herkese, ara-
ma-kurtarma faaliyetini 
birlikte gerçekleştirdi-
ğimiz EDAK ekibine ve 
KEDAK’ın kuruluş aşa-
masından itibaren des-
tek veren, bu tatbikat 
için de ekipmanların ta-
şınması ve ekibin intika-
li için araç tahsis eden 
Keşan Belediye Baş-
kanımız Opr. Dr. Sayın 
Mehmet Özcan’a teşek-
kürlerimizi sunuyoruz.” 
dedi.

EKİBE KATILACAK 
GÖNÜLLÜLERE 
İHTİYAÇ VAR
Aktan, 2015 yılında 

kurulan KEDAK’ın, bu-
güne kadar olduğu gibi 

bundan sonra da teorik 
ve pratik eğitimlere katıl-
maya devam edeceğini 
kaydederek, şunları dile 
getirdi: “Umuyoruz ki, 
hiçbir zaman bu bilgileri 
kullanmamız gerekmez. 
Ancak hem Saros Kör-
fezi ve Keşan’ın, hem de 

ülkemizin yüzde 92’si-
nin deprem bölgesinde 
olduğu gerçeğini unut-
madan, afetlere hazır-
lıklı olmamız gerekiyor. 
Bunun için de daha çok 
gönüllünün bu eğitim 
çalışmalarına katılması-
nı arzu ediyoruz. Konu-

ya ilgi duyan ve özellikle 
de zaman ayırabilecek 
gönüllülerin derneğimi-
ze başvurmasını, bağış-
çıların da gerekli arama 
kurtarma ekipmanları-
nın temini için derneği-
mize bağışta bulunma-
larını diliyoruz.” 

KEDAK, ‘Uluslararası Arama Kurtarma Tatbikatına’ katıldı

HABER MERKEZİ
Keşan İlçe Emniyet 

Müdürlüğü Keşan’da Polis 
Sorumluluk alanı dahilinde 
yaptıkları denetimler hak-
kında bilgi verdi. Açıklama-
da şu bilgilere yer verildi: 

İŞLETME 
DENETİMLERİ
“4 Ağustos 2018 tarihi 

ile 17 Eylül 2018 tarihleri 
arasında umuma açık iş-
letmeler ve umuma mah-
sus yerler ile alakalı ola-
rak yaptıkları denetimler 
7 kez Genel Asayiş ve Hu-

zur Uygulaması yapılmış, 
uygulamalarda 18 ayrı iş-
yeri denetlenmiş, bu işlet-
melerden toplamda 11 iş-
letmeye, 4207 sayılı Tütün 
Kanununa Muhalefetten 
Canlı müzik yayın saatle-
rine uymamak ve SGK’sız 
çalışan ile Kimlik Bildiri-
minde bulunmayan 11 iş-
letmeye cezai işlem uygu-
lanmış, yine bahse konu 
işyerlerinde çalışmakta 
olduğunu tespit ettiğimiz 
6 yabancı uyruklu bayan 
sınır dışı edilmek üzere 

Göç İdaresi  İl Müdürlüğü-
ne teslim edilmiş, 3 farklı 
erkek şahsın üzerinden 
3 adet ruhsatsız tabanca 
ele geçirilmiş, uygulama-
lar neticesinde toplam 
976 şahsın GBT kontrolü 
yapılmış, 8 şahsın çeşitli 
suçlardan arandığı tespit 
edilmiş ve Adli mercilere 
sevki sağlanmış, ayrıca 
trafik ve sivil ekiplerimiz-
ce yapılan denetimlerde 
6 adet çalıntı motosiklet 
yakalanmıştır. Okul gü-
venliği kapsamında 11 

adet işyeri, 60 şahıs, 10 
servis aracı denetlenmiş, 
3 servis aracına 500,00 TL 
idari para cezası uygulan-
mıştır.

ARANAN ŞAHISLAR
Müdürlüğümüz Asa-

yiş Büro Amirliğinin 
17/08/2018 ile 17/09/2018 
tarihleri arasında hak-
kında bulunan yakalama 
emirlerine istinaden aran-
makta olan şahıslar ile 
ilgili yapmış olduğu çalış-
malar neticesinde 21 (yir-
mibir) şahıs yakalanmış, 

yakalanan şahıslara ait 29 
(yirmidokuz) müzekkere 
infaz edilmiş, yakalanan 
şahıslardan 15 (onbeş) 
kişi çeşitli suçlara bağlı 
dosyalardan Ceza İnfaz 
Kurumlarına teslim edil-
miştir.

TRAFİK DENETLEME
2018 yılı içerisinde 

01/08/2018 ile 17/09/2018 
tarihleri arasında Müdür-
lüğümüz Trafik Denet-
leme Büro Amirliği gö-
revlilerimizce İlçemizin 
çeşitli noktalarında seyir 

halinde ve sabit olarak 
denetimlerde, 2018 yılı 
17/08/2018 ile 17/09/2018 
tarihleri arasında 1211 
araç ve sürücüsü kontrol 
edilmiş, yapılan denetim-
lerde kullanan 178 mo-
tosiklet sürücüsü denet-
lenmiş, motosiklet ve 33 
adet kamyon, kamyonet 
ve otomobil cinsi araç-
lar trafikten men edilerek 
yed-i eminli otoparka çe-
kilmiştir. Trafikten men 
edilen 8 motosikletin ça-
lıntı olduğu tespit edilerek 

motosikletler sahiplerine 
teslim edilmiştir. Ayrıca 
450 adet araç ve sürücü-
süne 2918 sayılı Karayol-
ları Trafik Kanunun ilgili 
maddelerinde cezai işlem 
uygulanmıştır.”

Keşan Asayiş kısa kısa
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 DHA
Edirne Garı’nda, 

İstanbul’dan yolcu treni 
ile gelen ve yasa dışı 
yollardan Avrupa’ya 

gitmek istedikleri be-
lirlenen aralarında Ni-
jerya, Filistin, Suriye 
ve Afganistan uyruk-
lu 57 kaçak yakalandı. 

Edirne Emniyet Müdür-
lüğü ekipleri, İstanbul-
Edirne arasında yolcu 
taşıyan trende yabancı 
uyruklu kaçaklar olduğu 

bilgisi üzerine harekete 
geçti. Edirne tren garına 
saat 23.00 sıralarında 
gelen treninden inenle-
rin tek tek kimliklerine 
bakan polis ekipleri üze-
rinde pasaport ve kimlik 
bulunmayan yabancı uy-
rukluları ayırdı. Yapılan 
incelemede aralarında 
Nijerya, Filistin, Suriye 
ve Afganistan uyruklu 57 
kaçağın Türkiye’ye yasa 

dışı yollardan girerek 
Avrupa ülkelerine git-
mek istediği belirlendi. 
Edirne tren garında kim-
lik tespiti ve çantaları 
aranan kaçaklar Edir-
ne Sultan 1’nci Murat 
Devlet Hastanesi’nde 
geçirildikleri sağlık kon-
trolünün ardından iş-
lemleri için Edirne Göç 
İdaresi’ne teslim edildi. 
Soruşturma sürüyor.

İstanbul’dan gelen yolcu treninden 57 kaçak çıktı
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NAZAN KAPLAN
Diş hekimi Kazım Eren Ke-

ser, okuduğu Kurtuluş İlkoku-
lunun bulunduğu mahalle olan 
İspat Cami Mahallesine diş po-
likliniği açtı. İstanbul Üniversite-
si Çapa Diş Hekimliği mezunu 
Keser, İstanbul Esentepe Atı-
şalanda 3 yıl kendi polikliniğinde 
hizmet verdikten sonra Keşan’a 
diş polikliniği açma kararı aldı.

İspat Cami Mahallesi Kurtu-
luş Caddesi Tahta Cami Karşısı 
No: 7A’da hizmet veren Özel 
Eren Keser Ağız ve Diş Polikli-
niğinde 2 yetişkin ve 1 de çocuk 
kliniğini bulunurken; çocuklara 
özel dizayn edilmiş klinikte ço-
cukların diş hekimi korkusunun 
önüne geçmesi sağlanmış. Diş 
hekimi Keser’le birlikte diş he-
kimi Emin Keçici’nin de hizmet 
verdiği poliklinikte 1 sekreter 2 
hemşire ve 1 de temizlik görev-
lisi olmak üzere 4 personel yer 
alıyor. 

Medya Keşan Gazetesi 
olarak diş hekimi Kazım Eren 
Keser’e bölgesine dönerek aç-
tığı Özel Eren Keser Ağız ve Diş 
Polikliniğinin hayırlı olmasını ve 
Keşan halkına şifa getirmesini 
dileriz.

İlkokulu okuduğu mahallesine 
diş polikliniği açtı

Kazım Eren
KESER

Emin
KEÇİCİ

HABER MERKEZİ
Keşan’a bağlı Sazlıdere 

Köyü sınırları içerisinde Saros 
FSRU Gemi İskelesi Projesine 
ait Çevresel Etki Değerlendir-
mesi (ÇED) sürecinde “Hal-
kın Katılımı Toplantısı” BORU 
HATLARI İLE PETROL TAŞI-

MA A.Ş.(BOTAŞ) tarafından 
yapılacak.

Çevresel Etki Değerlendir-
mesi (ÇED) Yönetmeliğinin 9. 
Maddesi gereğince halkı bilgi-
lendirmek, görüş ve önerilerini 
almak için ANKAÇED Çevre 
Danışmanlık Mühendislik Plan. 

İnş. San. Tic. Ltd. Şti.nce dü-
zenlenen “Halkın Katılımı Top-
lantısı” 2 Ekim 2018 tarihinde 
saat 11.00’da Çok Amaçlı Pa-
zaryeri Kompleksi Konferans 
ve Tiyatro Salonu’nda yapıla-
cak. Toplantıya tüm duyarlı va-
tandaşlar da davet edildi.

Sazlıdere’de ÇED bilgilendirilme 
toplantısı 2 Ekim’de yapılacak

BÜLENT SAYLAM
AK Parti Keşan Gençlik Kol-

ları Teşkilat Başkanı Asilcan İr-
can yaptıkları açıklamada; CHP 
Keşan Gençlik Kolları Başkanı 
Emre Şevik’in geçen hafta içeri-
sinde, “AKP’nin Keşanlı İl Genel 
Meclisi üyesinin oğlu temizlik 
personeli olarak işe mi alındı?” 
şeklindeki açıklaması hakkında 
değerlendirmelerde bulundu.

İrcan’ın açıklamasında, AK 
Parti Keşan Gençlik Kolları Başka-
nı Gökhan Burak Akça da hazır 
bulundu.

“İŞKUR’DAN İŞE 
ALINDI AMA 
ÜNİVERSİTEYİ 
KAZANMASINDAN 
ÖTÜRÜ İŞİ BIRAKARAK, 
ÖĞRENCİLİK HAYATINA 
GEÇTİ”
CHP Keşan Gençlik Kolla-

rı Başkanı Emre Şevik’in geçen 
hafta içerisinde, “AKP’nin Ke-
şanlı İl Genel Meclisi üyesinin 
oğlu temizlik personeli olarak 
işe mi alındı?” şeklindeki açıkla-
ması hakkında değerlendirmeler-
de bulunarak, sözlerine başlayan 
İrcan, şunları söyledi: “Gençlik 
Kolları Üyemiz İsa Vural arkada-

şımız, İŞKUR üzerinden geçici 
olarak çalışmıştır. Üniversiteyi 
kazanmasından ötürü işi bıra-
karak, öğrencilik hayatına geçiş 
yapmıştır. İŞKUR’da işe alınma-
sının nedeni, imamlık ve müez-
zinlik yapmasından ötürü işe 
alım olmuştur.”

“GENÇLERE VERDİĞİMİZ 
DEĞER VE KIYMET 
YAPTIĞIMIZ 
ÇALIŞMALARLA 
SABİTTİR”
Asilcan İrcan sözlerine şöy-

le devam etti: “AK Parti’nin bu 
konuda suçlanması doğru de-
ğildir. Suçlamayı yapanlar ön-
celikle kendi çevrelerinde olan 
bitenleri gözden geçirmeleri 
gerekiyor. Kendi İl Genel Mec-
lisi üyelerinin çocukları Keşan 
Belediyesi’nde istihdam edil-
mektedir. Ayrıca, kendi İl Genel 
Meclisi üyeleri ne işler yapıyor-
lar? Biz, AK Parti Gençlik Kolla-
rı olarak, her zaman gençlerin 
yanındayız. Gençlerin iş sahibi 
olmasını amaçlıyoruz. Bizim 
gençlere verdiğimiz değer ve 
kıymet yaptığımız çalışmalarla 
sabittir. Biz, gençlerinin her za-
man yanındayız.”

“DEDİKODU DEĞİL, 
İŞ ÜRETSİNLER”
İrcan sözlerini şöyle tamam-

ladı: “İsa Vural arkadaşımız ve 
İl Genel Meclisi Üyemiz Adnan 
Vural’ı karalayarak, partimize 
zarar vermeye çalışmak doğru 
değildir. Bu zihniyet öncelikle 
Keşan’daki gençlerin önünü 
açacak projelere ön ayak olma-
lıdır. Keşanlı gençlerin daha iyi 
ve huzurlu bir hayat yaşamaları 
için çalışsın. İŞKUR’a alımlarla 
uğraşacaklarına, Keşan Beledi-
yesiyle uğraşsınlar. Keşan’da 
gençlerin uyuşturucudan kur-
tulması için çaba sarf etmeliler. 
Dedikodu değil, iş üretsinler.”

AK Parti’den CHP’ye ‘İŞKUR’ cevabı

Asilcan
İRCAN

Gökhan Burak
AKÇA

Haber-foto: 
BÜLENT SAYLAM
Edirne İli Damızlık Koyun-

Keçi Yetiştiricileri Birliği Başkanı 
Şenol Günday, hayvancılıkta 
son zamanlarda artan girdi fiyat-
larına dikkat çekerek durumun 
her geçen gün kötüye gittiğini 
söyledi.

Girdilerin sürekli arttığının 
altını çizen Günday, “Maliyet-
lerimiz her geçen gün artıyor. 
Girdiler artıyor ancak et ve süt 
fiyatı artmıyor. Bu durum üre-
ticinin belini büküyor. Tüketi-
ciyi de düşünmek gerekir ama 
bizim de durumumuz kötü. Bu 
yüzden en önemli şey yem bit-
kilerine destek verilmesidir. 
Yem bitkilerine verilen destek 
arttırılmalıdır. Bu şartlarda çoğu 
kişi hayvancılık yapamayacak. 
Büyük işletmeler, küçükbaş 
hayvancılığı yapamayacağını 
anladığı an hemen büyükbaş 
hayvancılığa yöneliyor. Küçük-

baş hayvancılığı çoğunlukla 
aile işletmeleri yapıyor. Eğer 
onlar da bu işi yapamayacak 
hale gelirse hayvancılık büyük 
bir çöküş yaşar. Zaten bu işte 
başarılı olanlar çoğunlukla aile 
işletmeleridir. Eğer aile işlet-
melerini kaybedersek büyük 
sıkıntı yaşarız.” dedi.

Küçükbaş hayvan desteği 
müracaatlarının 2 Kasım 2018 
tarihinde sona ereceğini de hatır-
latan Şenol Günday, konuyla il-
gili şöyle dedi: “Daha öncesinde 
son tarih Kasım’ın sonuydu an-
cak bu sene 2 Kasım’da kesin-
likle sona erecek. 2 Kasım’da 
sistem kapandıktan sonra ya-
pılacak bir şey kalmayacak. Bu 
yüzden üyelerimiz 2 Kasım’a 
kadar Birliğimize gelip müra-
caatlarını yapsınlar. Daha ön-
cesinde hayvan küpe listesi de 
isteniyordu ancak bu yıl gelip 
sadece bir dilekçe verecekler.”

3 yıl önce yürüttükleri Halk 

Elinde Islah Projesi’nden de bah-
seden Günday, sözlerini şöyle 
noktaladı: “O yıl üyemiz de biz-
ler de bilinçsizdik. İnsanlar 5 
yıl içinde hayvanlarını satama-
yacak olmalarından korktular. 
Proje için gerekli 6 bin hayva-
nın tamamlamakta da sıkıntı 
çektik. Edirne’den bir firmadan 
hayvan aldık. Bu firma daha 
sonra büyükbaş hayvancılığa 
yöneldi. Bu iş aile işletmele-
riyle olur. Aile işletmelerinin 
kesinlikle desteklenmesi gere-
kiyor.”

Şenol Günday, hayvancılıkta girdi 
fiyatları hakkında konuştu

Şenol
GÜNDAY

HABER MERKEZİ
18 Mart Çanakkale Deniz 

Zaferi nedeniyle Tekirdağ’dan 
Çanakkale’ye yürüyüş gerçek-
leştirilen 57. Alay ve 27. Alay’ın 
temsilcileri dün, Keşan Beledi-
ye Başkanı Opr. Dr. Mehmet 
Özcan’ı ziyaret etti.

Saat 14.00 sıralarında Ke-
şan Belediyesi’ne gelen; 57. 
Alay Temsili Komutanı Hikmet 
Yılmaz, 27. Alay’ı Temsili Ko-

mutanı DOÇEK Başkanı Hakan 
Eşme, Yönetim Kurulu üyeleri 
Gürel Serin, Fehim Kaya, Çe-
lebi Köyü Muhtarı Sadık Topal 
ve Çelebi’ye yapılması planla-
nan liyakat anıtına yer veren 
Ali Parapan; Başkan Özcan 
tarafından makam odasında 
ağırlandı.

Ziyaret hakkında bilgi ve-
ren Yılmaz, Çelebi Köyü’ne 
liyakat anıtı yapılmasıyla ilgili 

Başkan Özcan’a; teknik işleyiş 
ve süreçle ilgili ön çalışma zi-
yareti gerçekleştirdiklerini bil-
dirdi. 

Hikmet Yılmaz, Keşan’da 
8 yıldan bu yana güzel etkin-
likler gerçekleştirdiklerini ifade 
etti ve bu etkinliklerdeki deste-
ği nedeniyle Başkan Özcan’a 
teşekkür etti.

Özcan da ziyaret nedeniy-
le heyete teşekkür etti.

Başkan Özcan’a Çelebi ziyareti

HABER MERKEZİ 
Kısa bir süre önce gerçek-

leştirilen genel kurul toplantısı 
sonrası işbaşına getirilen Mali 
Müşavirler Muhasebeciler Bir-
liği Derneği’nin yeni yönetim 
kurulu, dün, Keşan Belediye 
Başkanı Opr. Dr. Mehmet 

Özcan’ı ziyaret etti.
Özcan, saat 10.30 sıra-

larında Keşan Belediyesi’ne 
gelen Üzeyir Eralp Batman 
önderliğindeki Yönetim Kuru-
lu üyelerini makam odasında 
ağırladı. 

Batman, Başkan Özcan’a 

nezaket ziyaretinde bulunduk-
larını anlattı ve yapacakları 
çalışmalar hakkında bilgi ver-
di.

Özcan da yeni yönetime 
görevlerinde başarılar diledi 
ve ziyaretleri nedeniyle teşek-
kür etti. 

MMMBD Keşan Şubesinden 
Başkan Özcan’a ziyaret
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BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
* Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

MEDYA KEŞAN

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

19.09.2018 Çarşamba

SAYI: 7721

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak üzere 
ehliyetli eleman alınacaktır.

Müracaatların şahsen Kurtuluş Cad. 
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını 

rica ederiz.
TUNA TİCARET

ELEMAN ARANIYOR

(31/08)

İşyerimizde çalışmak üzere, Part 
Time- full Time çalışacak 

Bay-Bayan çalışma arkadaşları 
arıyoruz. Müracaatların şahsen 

yapılması gerekmektedir.
DOLGUN ÜCRET+SGK+YEMEK KARTI

BADEMCİZADE - BENDİS AVM
(11/09)

PASTA USTASI, AŞÇI ve 
SERVİS PERSONELLERİ 

ARANIYORFirmamız bünyesinde çalışmak üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır. 
Toplam 2 kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+SGK+Yemek
Tel: 0530 517 54 37 (25/06)

ELEMAN ARANIYOR

Seyidoğlu pastanesinde çalışmak 

üzere bay-bayan elemanlar 

alınacaktır.

Tel: 0 (284) 714 99 92 (12-19)

ELEMAN ARANIYOR

Çamlıca köy içerisinde alt yapı 
sorunu olmayan 580 m2 arsa 

sahibinden satılıktır.
Tel: 0542 259 96 82

0(284) 715 34 06 (15-20)

SATILIK ARSA

Kendi evimde çocuk bakıcılığı 

yapabilirim.

Tel: 0541 246 28 30

İŞ ARIYORUM

(17-19)

SRC ,Psikoteknik B sınıfı ehliyetim 

mevcut, deneyimliyim şoförlük ve 

servis şoförlük yapabilirim.

Tel: 0533 134 54 05 (18-19)

İŞ ARIYORUM

Küçükdoğanca’da 2912-553-789-1202-
1203-1284-1333-1422-1596-1884 

parseldeki çeltik ekilebilen ve
Papaz çeşme mevkii yol üzerinde 
bulunan 45 dönümlük sulu arazi 

sahibinden satılıktır. 
Tel: 0531 831 77 34 (18-28)

SATILIK TARLALAR

Çocuk, yaşlı veya hasta 

yatılı olarak bakabilirim.

Tel: 0532 267 77 62

(18-28)

İŞ ARIYORUM

Keşan Mahmutköy’de bulunan 189 Ada 

3 Parsel 6.455,63 m2 ova ve 158 ada 

39 parsel numaralı 5.123,615 m2 tarla 

satılıktır.

Tel: 0535 351 11 82
(18-25)

SATILIK OVA

19 Eylül 2018 Çarşamba

HABER MERKEZİ
Keşan’da Salı, Çar-

şamba ve Perşembe gün-
leri kurulan semt pazar-
larına ilgi artarak devam 
ederken esnaf için ayrılan 
yerlerin yeniden düzenlen-
diği ve numaralandırıldığı 
görüldü.

Vatandaşlar, pazarın 
mahallelerinde kurulma-
sından da memnun ol-
duklarını dile getiriyor. 
Keşan’da, Yeni Mahal-
le, İspat Cami ve Aşağı 
Zaferiye mahallelerinde, 
hafta içi kurulan semt 
pazarlarının arasında, 

en fazla ilgi gösterilenin, 
Salı günleri Aşağı Zaferi-

ye Mahallesi’nde kurulan 
semt pazarı olduğu kay-

dedildi.
Pazarcı esnafı, vatan-

daşlara gösterdikleri ilgi-
den dolayı teşekkür etti.

Semt pazarlarında esnaf için ayrılan 
yerler düzenlendi

Küçükdoğanca Köyü’nde suyu, yolu, 
elektriği bulunan 5100 m2  köye 

yakın mera boyu hayvancılığa uygun 
tarla sahibinden satılıktır.

Tel: 0553 544 01 92 

SATILIK TARLA
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19 Eylül 2018 Çarşamba


